

SINCE 1977

AUTHENTIC
QUALITY



LOVINGLY
PREPARED

MASTER MILLS

ماستر ميلز من المطاحن العربية  MASTER MILLS BY ARABIAN MILLS



المطاحن العربية
Arabian Mills



إرث من الجودة والثقة HERITAGE OF QUALITY & TRUST

مصنوع بحب من أجل اليوم CRAFTED WITH LOVE FOR TODAY

طحين فاخر لجميع الاستخدامات PREMIUM FLOUR ALL-PURPOSE

خالٍ من الجلوتين GLUTEN-FREE

المعكرونة PREMIUM PASTA

اصناف خليط الكيك CAKE MIX RANGE

حزمة الضيافة HORECA PACK

الشوفان OATS



ماسٲر ميلز من المطاحن العربية



MASTER MILLS BY ARABIAN MILLS

MASTER MILLS



إرث من الجودة والثقة

HERITAGE OF QUALITY & TRUST

على مدى ما يقارب ٥٠ عامًا، كانت المطاحن العربية اسمًا موثوقًا في صناعة الأغذية، حيث تزود المنازل والشركات في المملكة العربية السعودية وخارجها بمنتجات عالية الجودة من القمح. وقد تأسست الشركة على أسس من الثبات، والابتكار، والمعرفة المحلية، وتطورت مع احتياجات المنطقة، مستثمرة في الإنتاج الحديث، والاستدامة، والأمن الغذائي، مع الحفاظ دائمًا على أولوية الجودة. سواء كانت منتجات يومية أساسية أو إمدادات صناعية، تسعى "المطاحن العربية" إلى وضع معيار للجودة والموثوقية.

With nearly 50 years of experience, Arabian Mills has long been a trusted name in food manufacturing — supplying high-quality wheat-based products to homes and businesses across Saudi Arabia and beyond. Built on a foundation of consistency, innovation, and local know-how, Arabian Mills has evolved with the region's needs — investing in modern production, sustainability, and food security, while always prioritising quality. From daily staples to industrial-grade supply, Arabian Mills strives to set the standard for quality and reliability.





MASTER MILLS



مصنوع بحب من أجل اليوم

CRAFTED WITH LOVE FOR TODAY

ماسטר ميلز — جودة مصممة لأسلوب الحياة العصري
ماسטר ميلز هو أحدث علامة تجارية من المطاحن
العربية — ويُعد معياراً جديداً في عالم الأغذية، صُمم
ليلبي أذواق وتوقعات العائلات العصرية. وبالاعتماد
على عقود من الخبرة لدى "المطاحن العربية"، تقدم
ماسטר ميلز مجموعة مختارة من المنتجات المناسبة
للطبخ اليومي وأنماط الحياة الحديثة. تشمل مجموعة
الإطلاق دقيقاً فاخراً، وخليط الكيك، ومكرونة،
ومنتجات خالية من الجلوتين — كلها طُورت لتجمع
بين الجودة، والسهولة، والطعم الشهّي. سواء كنت
تخبز في المنزل، أو تُحضّر وجبة سريعة، أو تبحث عن
خيارات غذائية خاصة، فإن "ماسטר ميلز" هو خيارك
الموثوق في دول الخليج وخارجها.

Master Mills is the latest brand from Arabian Mills —
a new benchmark in packaged food, created to
meet the tastes and expectations of today's families.
Standing on Arabian Mill's decades of expertise,
Master Mills offers a curated range of products
designed for both everyday cooking and modern
lifestyles. Our launch lineup features premium flour,
moist cake mixes, pasta, and a gluten-free range —
each developed to deliver quality, convenience, and
great taste. Whether it's baking at home, preparing
a quick meal, or accommodating special dietary
needs, Master Mills is here to be your trusted choice
across the GCC and beyond.





MASTER MILLS



طحين فاخر لجميع الاستخدامات PREMIUM FLOUR ALL-PURPOSE

طحين فاخر لجميع
الاستخدامات من ماستر ميلز
انطلاقاً من إرث **المطاحن
العربية** العريق في مجال طحن
القمح، تقدم ماستر ميلز خبرة
متقنة في إنتاج طحين فاخر
لجميع الاستخدامات. مدعم
بالفيتامينات والعناصر الأساسية
مثل فيتامين D، النياسين،
وحمض الفوليك، يُعد هذا
الدقيق أساساً صحياً ومغذياً
لوجبات اليومية العائلية.

With roots in Arabian Mills' long-standing tradition of flour milling, Master Mills brings carefully honed expertise to its all-purpose flour. Enriched with essential vitamins & iron — including Vitamin D, Niacin, and Folic Acid — it's crafted to be a wholesome, everyday foundation for family meals.





وجبات خفيفة من شيبس الذرة المثلثة (خال من الخميرة وغير مقلية)

مقرمشة ولذيذة وخالية من الذئب! هذه الوجبات الخفيفة من الذرة المثلثة خالية من الخميرة وغير مقلية، ومصممة لتوفير الوجبة الخفيفة المثالية في أي وقت من اليوم.

Triangular Corn Snacks (Yeast-Free & Not Fried)

Crispy, crunchy, and guilt-free! These triangular corn snacks are yeast-free, not fried, and made to provide the perfect snack for any time of the day



خليط طحين خالي من الجلوتين

صُممت خصيصاً لأولئك الذين لا يتحملون الجلوتين، تضمن خلطة الطحين لدينا أن يبقى كل طبق — سواء كان حلواً أو مالحاً — لذيذاً كما هو دائماً. مثالية للخبز والطهي بثقة

Gluten-Free Flour Mix

Specially crafted for those who can't tolerate gluten, our flour mix ensures every dish — whether sweet or savory — remains just as delicious as ever. Perfect for baking and cooking with confidence.



مكرونه ببني من الذرة والأرز

استمتع بأطباق المكرونه المغضلة لديك بدون جلوتين! مكرونه ببني من الذرة والأرز تقدم نفس القوام واللحكه الممتعه، مما يجعلها قاعده مثاليه لأي وصفه مكرونه

Corn & Rice Penne

Enjoy your favorite pasta dishes without gluten! Our corn and rice penne delivers the same satisfying texture and taste, making it the perfect base for any pasta recipe



MASTER MILLS



مجموعة ماستر ميلز الخالية من الجلوتين

GLUTEN-FREE RANGE

مصنوعة بنفـس العناية والجودة والطعم التي تميز جميع منتجاتنا، تُثبت مجموعة ماستر ميلز الخالية من الجلوتين أن التحول إلى نظام خالٍ من الجلوتين لا يعني التنازل عن النكهة. من خلطة الدقيق المتنوعة إلى رقائق الذرة، معكرونة البيني، ووجبات الخفيفة مثل المقرمشات المثلثة من الذرة، كل منتج مُصمم لدعم خيارات صحية مع توفير لذة يومية لجميع أفراد العائلة.

Crafted with the same care, quality, and taste that define all our products, the Master Mills Gluten-Free Range proves that going gluten-free doesn't mean sacrificing flavor. From versatile flour mixes to corn flakes, penne pasta, and triangular corn snacks, each item is designed to support healthier choices while bringing everyday goodness to the whole family.

**شعيرية**

خفيفة، رقيقة، وسريعة الطهي. مثالية
للمرق، القلي السريع، أو لياالي المكونة
ال بسيطة والذخيرة

Vermicelli

Light, thin, and quick to cook. Perfect
for broths, stir-fries, or simple, satisfying
pasta nights

**نوتشولي**

صغيرة، مستديرة، وملينة بالشخصية.
تضفي قواماً مرحاً للشوربات والسلطات
أو وصفاتك المطبوخة المفضلة

Nocciole

Small, round, and full of character.
Add a playful texture to soups, salads,
or cooked favorites

**إلبو ريجاتي**

الخيار المثالي لوجبات الراحة، منحنيات
مثالية لعمل ماك أند تشيز الكريمي أو
سلطات المكرونة الكلاسيكية

Elbow Rigati

The go-to for comfort food. Perfectly
curved for creamy mac and cheese or
classic pasta salads

**مكرونة أقلام مخططة**

جريئة ومشبعة، أنابيب
مضلة تحفظ
باللهجة—مثالية للأطباق
والصلصات الغنية

Penne Rigate

Bold and hearty.
Tube-shaped with
ridges that lock in
flavour — ideal for
cooked dishes and
rich sauces





MASTER MILLS



مجموعة مكرونة ماستر ميلز

PASTA RANGE



اسباغيتي

كلاسيكية حفيفة، خيوط طويلة
وأنيقة صُممت لتحمل الصلصات ببراعة،
مثالية للوجبات الإيطالية الكلاسيكية.

Spaghetti

A true classic. Long, elegant strands
made to hold sauces beautifully. Perfect
for timeless Italian meals

بفضل إتقان تقاليد الجودة و
التصنيع بعناية، تُضفي ماستر
ميلز الخبرة المميزة على
تشكيلة مكرونة مستوحاة
من الأطباق الإيطالية
الكلاسيكية الأصيلة. صُنِع كل
نوع لضمان قوام مثالي
وطعم أصيل، لتشعر وكأن
كل وجبة قد طُهِيت بعناية
فائقة.

Mastering the tradition of
quality and crafted with care,
Master Mills brings its
signature expertise to a
pasta range inspired by true
Italian classics. Each variety
is crafted for perfect texture
and authentic taste—so every
meal feels like it was made
with a little extra care.







MASTER MILLS



اصناف خليط الكيك

CAKE MIX RANGE

سواء كانت مناسبة خاصة أو مجرد يوم عادي، فإن خلطات الكيك من ماستر ميلز مصممة لإضفاء لمسة من البهجة على لحظاتكم اليومية – سهلة التحضير، غنية بالنكهة، ومثالية للمشاركة. مع نكهة لذيذة، تُعد طريقة ممتعة لجميع أفراد العائلة للخبز معًا، والاستمتاع بطعم طازج وشهي، وصنع ذكريات جميلة في كل مرة.

Whether it's a special occasion or just a regular day, our moist cake mixes are made to bring a little joy to everyday moments—easy to prepare, full of flavor, and perfect for sharing. With 11 delicious varieties, they're a fun way for the whole family to bake together, enjoy fresh, tasty results, and make memories along the way.





كيك الفانيليا

خفيفة وهشّة ومليئة بنكهة الفانيليا الكلاسيكية—مثالية لأي مناسبة

Vanilla Cake

Light, fluffy, and full of classic vanilla flavor—perfect for any occasion



الكيك الأبيض

هذه الكعكة البيضاء الرقيقة ناعمة وأنيقة، وهي من الكعكات المفضلة على مر الزمن.

White Cake

Soft and elegant, this delicate white cake is a timeless favorite



الليمون

مشرقة ومنعشة مع لمسة حمضية—بسيطة ومرضية

Lemon Cake

Bright and zesty with a refreshing citrus twist—simple and satisfying



البرتقال

ملينة بنكهة الحمضيات ، حلوة
بشكل مثالي-الفجار من النكهة
المنعشة في أي احتفال

Orange Cake

Citrusy, vibrant, and perfectly
sweet— a refreshing burst of
flavor to any celebration



شوكولاتة بالحليب

ناعمة وغنية وصلوة بشكل مثالي -
شوكولاتة الحليب مثالية للمشاركة

Milk Chocolate Cake

Smooth, rich, and perfectly sweet —
milk chocolate made for sharing



شوكولاتة داكنة

نكهة الكاكاو العميقة في كيك رطبة
ومفخرة لعشاق الشوكولاتة الحقيقيين

Dark Chocolate

Deep cocoa flavor in a moist, indulgent
cake for true chocolate lover

Three boxes of Master Mills cake mix are displayed on a wooden table. The boxes are white with black and gold accents. Each box features the Master Mills logo, the text "SINCE 1977", "AUTHENTIC QUALITY", and "LOVINGLY PREPARED".

Box 1 (Left): Dark Chocolate Moist Cake Mix. The text "خليط كيك الشوكولاتة الداكنة" is written in Arabic. The box shows a slice of chocolate cake with chocolate frosting.

Box 2 (Middle): Pancake Crepe Waffle Mix. The text "خليط بانكيك خريب وافل" is written in Arabic. The box shows a stack of pancakes, crepes, and waffles with fruit.

Box 3 (Right): Vanilla Moist Cake Mix. The text "خليط كيك الفانيلا" is written in Arabic. The box shows a slice of vanilla cake with white frosting.

The table is set with various items: a slice of chocolate cake, a slice of vanilla cake, a stack of pancakes, crepes, and waffles, a bowl of raspberries, a bowl of chocolate chips, a bowl of white chocolate chips, a bowl of brown sugar, a bowl of white sugar, a cup of coffee, a cup of milk, a jar of honey, and a jar of vanilla extract.



كـب كيك الفانيليا

لذة الفانيليا سهلة التحضير وسهلة الخب

Vanilla Cupcake

Bite-sized vanilla goodness—easy to bake, easy to love



كـب كيك الشوكولاتة الداكنة

غنية ورطبة، جاهزة في دقائق—كـب كيك شوكولاتة سيحبها الجميع

Dark Chocolate Cupcake

Rich, moist, and ready in minutes—chocolate cupcakes everyone will crave



بانكيك، كريب، وافل

متعددة الاستخدامات وسهلة—اصنع بانكيك هش، كريب رقيق، أو وافل مقرمش من نفس الخلطة

Pancake, Crepe, and Waffle

Versatile and easy—make fluffy pancakes, delicate crepes, or crispy waffles with one mix



خليط اللقيمات

طرية، هشة، ومتعددة الاستخدامات — مثالية للقيمات الحلوة أو المالحة، تمامًا كما تحبها

Dumpling

Soft, doughy, and versatile—ideal for sweet or savory dumplings, just the way you like them



**سميد خشن**

استمتع بنكهة التقاليد الأصلية مع سميد ماستر ميلز الخشن المصنوع من أجود أنواع القمح القاسي. يتميز بمذاقه الغني وقوامه المثالي الذي يُضفي على وجباتك مذاقاً رائعاً وقوامه المصيب المميز.

مثالي لتحضير العصيدة، والحلويات، وغيرها الكثير - فكل ملعقة تُضيف قيمة غذائية عالية من البروتين وطاقة صحية لجميع أفراد العائلة.

قوام خشن، مذاق أصيل، جودة يومية.

Coarse Semolina

Bring home the goodness of tradition with Master Mills %100 Durum Wheat Semolina Coarse. Made from premium durum wheat, it delivers a rich taste and perfect grainy texture for hearty, satisfying meals.

Ideal for upma, porridge, desserts, and more—every spoonful adds high-protein nourishment and wholesome energy for the whole family.

Coarse texture. Authentic taste. Everyday goodness

سميد ناعم

استمتع بطهي سلس ولذيذ مع سميد القمح القاسي الناعم من ماستر ميلز، المصنوع من أجود أنواع القمح القاسي، بنسبة 100%. يتميز هذا السميد بقوامه الناعم ومذاقه الغني، مما يجعله مثاليًا لوجبات يومية خفيفة ومغذية.

مثالي للعصيدة، والحلويات، والأطباق المطهونة على البخار، وغيرها الكثير - كل حصة توفر قيمة غذائية عالية غنية بالبروتين لجميع أفراد العائلة.

قوام ناعم، جودة عالية، تغذية يومية.

Fine Semolina

Enjoy smooth, delicious cooking with Master Mills %100 Durum Wheat Semolina Fine. Made from premium durum wheat, it brings a soft texture and rich taste that's perfect for light, wholesome everyday meals.

Ideal for porridge, desserts, steamed dishes, and more—each serving delivers high-protein goodness for the whole family.

Fine texture. Pure quality. Everyday nourishment.





MASTER MILLS



مجموعة السميد

SEMOLINA RANGE

سميد ماستر ميلز 100% من القمح القاسي (ناعم وخشن) مصنوع بعناية وجودة وطعم غني. مثالي للاستخدام اليومي في وصفات متنوعة، ويدعم خيارات غذائية صحية وغنية بالبروتين لجميع أفراد العائلة.	Master Mills %100 Durum Wheat Semolina (Coarse & Fine) is crafted with trusted quality, rich taste, and care. Made from premium durum wheat, it's perfect for versatile everyday cooking while supporting healthier, high-protein meals for the whole family.
---	---





MASTER MILLS



حزمة الضيافة

HORECA RANGE

قدّم بيتزا إيطالية أصيلة بجودة احترافية مع دقيق ماستر ميلز لبيتزا نابوليتان "00" المصمم خصيصًا للمطابخ التي تحتاج إلى أداء ثابت ونتائج مثالية في كل مرة.	Deliver true Italian-style perfection with Master Mills Neapolitan Pizza Flour "00", crafted for professional kitchens that demand consistency, performance, and premium results.
بفضل الطحن فائق النعومة بدرجة "00" يمنحك هذا الدقيق عجينة ناعمة وسلسلة وسهلة الفرد والتمديد، لتخرج بيتزا نابوليتان بقوام خفيف وهوائي وحواف ذهبية مع لمسة "تفخم" جميلة في الأفران عالية الحرارة.	Milled to an ultra-fine "00" texture, this flour creates smooth, silky dough that's easy to stretch and shape—ideal for authentic Neapolitan pizzas with a light, airy crust, soft bite, and beautifully blistered finish in high-heat ovens.

**دقيق ماستر ميلز لبيتزا نابوليتان**

قدم بيتزا أصيلة بجودة المطاعم مع دقيق ماستر ميلز لبيتزا نابوليتان المصمم خصيصاً للمطابخ الاحترافية وخدمات الطلب العالي. يتميز بتوازن مثالي بين القوة والنعومة ليمنحك عجينة مرنة وقواماً خفيفاً وهوائياً مع الحواف المقرمشة والمركز الطري—في كل مرة.

مناسب للخبز على درجات حرارة عالية ويمكنك:
عجينة ناعمة وسهلة الفرد والتمديد
أداء ممتاز في الفرن لنتائج متجانسة
تخمير ثابت لثبات الجودة والإنتاج
طعم غني وقوام مثالي ولمسة احترافية

يتوفر ضمن مجموعة ماستر ميلز لعبوات قطاع الخبازة (HORECA) لدعم الفنادق والمطاعم والمقاهي وخدمات التموين بجودة دقيق ثابتة وأداء موثوق من التحضير حتى التقديم.

ماستر ميلز - دقيق يثق به المحترفون.

Neapolitan Pizza Flour

Create authentic, restaurant-style pizzas with Master Mills Neapolitan Pizza Flour, specially crafted for professional kitchens and high-demand service. Designed for the perfect balance of strength and softness, it helps you achieve a light, airy crust, beautiful rise, and classic Neapolitan chew—every time.

Ideal for high-heat baking, this premium flour delivers:
Smooth, elastic dough for easy stretching
Excellent oven performance for crisp edges and soft centers
Reliable fermentation for consistent results
Superior texture, taste, and finish for true Italian-style pizza

Available in Master Mills HORECA packs, our product range supports hotels, restaurants, cafés, and catering teams with consistent flour quality, dependable performance, and professional results—from dough prep to final bake.

Master Mills – The flour professionals trust.



MASTER MILLS



مجموعة الشوفان

OATS RANGE

ابدأ يومك بطريقة صحية مع شوفان ماستر ميلز بالقمح الكامل – مزيج يجمع بين مذاق الشوفان وفوائد القمح الكامل. يتميز بقوام غني يساعد على الشعور بالشبع لفترة أطول، ويُعد خيارًا مثاليًا للإفطار السريع أو الوجبات الخفيفة الصحية. مناسب للعديد من الوصفات مثل العصيدة، والسموثي، والخبز، ووصفات الشوفان المألحة.

Start your day the healthy way with Master Mills Whole Wheat Oats — made for people who want taste and nutrition together. This oats range offers a hearty texture with the goodness of whole wheat, helping you stay full for longer. Ideal for quick breakfasts and versatile recipes, it supports a balanced lifestyle with every serving.





الشوفان الكامل

ابدأ يومك بخيار صحي ومشبع مع شوفان كامل الحبة – مزيج يجمع بين الشوفان المغذي والقمح الكامل ليمنحك طاقة تدوم، وشعورًا بالشبع لفترة أطول.
سواء تحبه حلوًا مع العسل والفواكه أو تفضله وصفة مالحه مثل شوربة الشوفان بالخضار، فهو مثالي لروتينك اليومي ويحضر بسهولة خلال دقائق.

Whole Oats

Fuel your mornings with Whole Grain Wheat Oats — a hearty blend crafted with the goodness of oats and wheat for a delicious, satisfying meal. Whether you enjoy it as a warm bowl of porridge, a savory breakfast, or in smoothies and baking, it delivers comfort, taste, and nutrition in every spoon.

Perfect for busy mornings, it cooks quickly and keeps you feeling full and energized for longer.



الشوفان الأبيض

ابدأ صباحك بوجبة دافئة وخفيفة مع الشوفان الأبيض – قوام ناعم وطعم لذيذ يناسب جميع الأذواق.
سريع التحضير وسهل الاستخدام، ويمكنك الاستمتاع به حلوًا مع العسل والفواكه أو مالحًا مع شوربة الخضار والتوابل.
الشوفان الأبيض هو اختيارك اليومي للتغذية البسيطة والراحة في كل ملعقة.

White Oats

Start your day with the comforting goodness of White Oats—crafted for a smooth texture and naturally delicious taste. Quick to prepare and easy to enjoy, White Oats fit perfectly into busy mornings and healthy routines.

Make a warm bowl of porridge, blend into smoothies, or use in baking—White Oats are a versatile everyday choice for clean, simple nutrition.





ماسٲر ميلز من المطاآن العربية  **MASTER MILLS** BY ARABIAN MILLS

تواصل معنا



CONNECT US